
В Горловке Эрика призналась, что обзавелась талисманом. Каким именно - в скором времени расскажет всей Украине

Горловский Медиа Портал
12.11.11 17:54

Сегодня в Горловке, в концерт-холле «Volcano», в 22:00 начнется концерт певицы
Эрики. Эрика - одна из самых ярких и харизматичных артисток молодого украинского
шоубиза, выпускница «Фабрики звезд-3» и «Фабрики. Суперфинал». Участница
Американского Шанса, международного конкурса «Песни моря». Эрику называют
голосом нового поколения. Ее музыка являет собой некий микс поп-рока, ритм-энд-блюза
и соула.      
  Перед концертом девушка встретилась с журналистами. Так как родной язык Эрики –
украинский (она родилась и выросла во Львовской области), я также решила общаться с
ней на привычном языке.   
  Доброго дня, Эріко! Як настрій?

  - Дуже гарний, мені все подобається. Все гарно складається, єдине, що в нас був нюанс
стосовно транспорту, ми три години чекали в аеропорту. Хотілося б поспати. Люди
прекрасні, все прекрасне, дуже тепла атмосфера. Я відчуваю, що буде гарний вечір.

Я рада бачити тебе у Горлівці. Ми давно чекали на твій приїзд. Розкажи, яку
програму ти до нас привезла? Чи приготувала сюрпризи?

- Сюрпризи? Я не знаю. Я не буду кролика діставати звідкись, але точно буде цікаво,
тому що я привезла свої улюблені пісні, сподіваюся, улюблені вами теж. Це будуть мої
хіти і нова пісня "Ковбой", яка в ротації зараз. Головне - це настрій. Я пам'ятаю ще за часів
фабрики, що у Горлівці дуже тепла публіка, і сподіваюся на гарний вечір.  
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            Для увеличения нажмите на изображение          Ти дуже любиш українську мову, не менш полюбляєш російську, вивчала вінституті англійську. Розкажи, якою мовою ти думаєш? Чи є в твоїй творчості пісні,які ти готуєш для іноземного слухача? Якою мовою вони написані?  - В принципі, у мене є переклад моєї пісні "Вернись" на англійську мову, я його зробила.Як я пам'ятаю, вона народилась у мене на трьох мовах. Взагалі, ми поки що не плануємовиходити за кордони слов'янських країн. Хоча я собі звичайно планую… десь там. Дужехотілося б розширити кордони своїх шанувальників, хоча б до Європи, але це все умайбутнєму. Поки що співаю лише українською та російською.  Ти професійна вокалістка, і вже не менш професійна телеведуча, та й ведучавзагалі. В одному з інтерв'ю ти казала, що мрієш зніматися у кіно. Чи є вже кроки вцей бік?  - Це тільки плани. Я скажу так, були певні пропозиції, але вони були якогось не тогоплану, це не моє, треба дочекатися достойних пропозицій. І я ж хочу достойно зіграти. Яне хочу грати себе: прийшла Еріка в кадр, га-га, хі-хі і все. Хочеться, власне, щоб це булаповноцінна роль, окрім того, акторська майстерність повинна бути на рівні. Я поки що незаймаюся акторським мистецтвом, але перед роллю обов‘язково пройду курси. Хочеться,щоб це було круто, а не просто так – спробувала і все. Хотілося б щось вкласти в цю роль.  Уся країна вже в передчутті Нового року? Чи любиш ти це свято? Ким була насвятах у дитинстві – зайчиком, білочкою, сніжинкою?  - Я була сніжинкою, усі діти мого часу були або сніжинками, або зайчиками, виборубагато не було. Батьки вибирали той образ, під який було легше пошити костюм, напевно.Я люблю  це свято, тому що з ним пов‘язані сімейні спогади, коли ще вся родина була взборі. Тато приїжджав з Москви завжди, з заробітків, поїзд прибував за 20 хвилин доНового року, він встигав добігти, бо ми жили недалеко від вокзалу, залітав за 5 хвилиндо дванадцятої додому, ми разом сідали за стіл. Це було не тільки новорічне свято, цебуло й свято приїзду тата. Власне, Новий рік – це родинне свято, нажаль я вже йогозараз не зустрічаю разом з родиною, бо ми працюємо в новорічні свята, але відчуттярадості всередині і чогось надзвичайного, якогось дива, яке має статися, воно присутнє.Новий рік – це завжди приємно, ти відпускаєш старі клопоти, ти аналізуєш, що ти встигзробити за цей рік, і будуєш плани на наступний…            

            Для увеличения нажмите на изображение          У яких святкових новорічних програмах на телебаченні ми побачимо Еріку? Цемюзикли чи просто вогники?  - Це творчі вогники, грати у мюзиклі поки що не поступало пропозицій. Ви знаєте, цестільки роботи завжди на Новий рік, дай Боже встигнути те, що ми собі запланували.Взагалі, після Різдва хочеться поїхати кудись відпочити. Ми пережили багато, ми зараззавершуємо проект «Фабрика зірок 4», вже залишилося 2 ефіри – завтра і ще один. Цедосить виснажливо, я вам скажу. Я трошки втомилася, тому хочеться десь відпочити,погріти себе та свої кості на якомусь пляжі.  Що хочеш отримати в подарунок на Новий рік?  - Хотілося б отримати гармонію внутрішню, фінансові ці моменти рішаться самі собою.Можливо, щоб родина приїхала на Різдво, я вже це задумала, вже всім сказала, я васприводжу всіх до себе додому. Це, мені здається, те, чого мені бракує, разом провестикілька днів – це було б щастя для мене.  Чи є в тебе якійсь талісман? Річ, з якою ти не розлучаєшся?  - Чесно, зараз не можу сказати, але нещодавно я здобула талісман. Зараз просто неможу відкрити таємницю. Це буде невеличкий такий сюрприз, який згодом побачить всякраїна. Відтепер у мене є талісман, який завжди зі мною. Він має дуже хороше значення, ія думаю, це саме та річ, яка буде оберігати мене. Не можу сказати, що це, але тепер воноє.  Це татуювання?  - Проїхали (сміється).           
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            Для увеличения нажмите на изображение          Ти займаєшся благодійністю, розкажи, якою проблемою ти зараз переймаєшся –це насильство над жінками, чи якісь проблеми здоров‘я людей, чи покинуті діти?  - Поки я брала участь в акції проти раку грудей, це дуже масштабний проект, він дужепотрібний. Але, крім того, я дуже хочу з моїм офіційним фан-клубом на свято Миколаяпіти в один або два дитячих будинки, в Києві або за Києвом. Зберемо те, що зможемо, -іграшки, якісь канцелярські вироби, кошти потрібні. Хотілося б допомогти діткам,влаштувати їм справжнє свято, можливо, я буду у костюмі Снігуроньки, ще не знаю. Алеготова на все, аби тільки побачити кілька посмішок, які, можливо, змінять життєву позиціюкількох дітей. І це буде щастя!  Не можу не запитати про фанів. Де знайти твій офіційний фан-клуб? Часто тамбуваєш?  - Це дуже просто. В соціальній мережі «ВКонтакті» є група «Официальное сообществоЭрики», там вже близько 22 тисяч людей. Ми ростемо, ми розширюэмося, це тішить.Просто вступаєш в групу і все, вхід вільний. Мені дуже подобається, що там хорошаатмосфера, це не просто фан-клуб, це місце, де люди спілкуються, дружать, бачаться.Окрім мене, вони обговорюють багато тем, це не просто зомбі-діти, які зібралися йфанатіють від Еріки. Вони піднімають всілякі проблеми, в них є цікаві цілі, і я завждипідтримую їхню ініціативу. Це дорослі, розумні, адекватні люди, це розумний, думаючийслухач. Це мої друзі!  У Горлівці тебе також дуже люблять. Побажай щось своїм слухачам.  - Горлівчане, дякую вам  за те, що ви є, за те, що дали змогу приїхати, поділитися своєютворчістю, своєю радістю з вами. Дуже розраховую на теплий гарний вечір, дякую за те,що ви такі відкриті люди, це свято – приїжджати до вас. Гарного настрою, нехай свята,які скоро будуть, принесуть вам гармонію, позитив і всі блага, які може дати нам цяпланета. Люблю вас, ваша Еріка!     Татьяна Косенко, "Горловский Медиа Портал". Фото - Мария Писковецкая
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